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Aanmeldingen voor Nieuwsbulletin
Nieuwsbulletin 1 en 2 kwamen ook op FB pagina’s. 
Naar aanleiding daarvan meldden fokkers en liefheb-
bers zich aan om ook zelf de Nieuwsbulletins te ont-
vangen! Wilt u dat ook? Een mailtje naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is voldoende!

Discussiepagina’s op Facebook: 
FokkersPlatform (Openbare Groep);
RHD2/VHS2 (OG); Hobby 2.0 (OG); 
Pluimveefokkers voor fokkers (OG); 
TT Raskippen (OG); 
Ruimdenkende Fokkers (Besloten Groep); 

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze lief-
hebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie komt veel te langzaam bij de fokkers te-
recht. Nieuwsbulletin gaat daarom uitbreiden! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zou-
den kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig 
naar Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.

KRITIEK...

  is geen 

       AANVAL!

Vergadering van de Diertechnische Raad 
van KLN op 1 augustus: 

ENTEN! 
Op de vergadering waren ca. 125 aanwezigen. Met 
een grote meerderheid van stemmen van de daar 
aanwezigen is een entplicht aangenomen voor de 
komende 2 tentoonstellingsjaren: elk konijn dat 
wordt ingezonden op een tentoonstelling dient ge-
ent te zijn.
Er zijn vier dierenartsen genoemd die voor 
€ 15,00 voorrijkosten en € 4,00 per dier willen 
komen enten. Het HB van KLN komt binnen een 
week met voorschriften.
(en deed dat op 5 augustus ook).

www.fokkersplatform.nl
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Een aantal kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door wanbestuur ten onder gaat. 
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riep op plaatsen, die vermoedelijk door RHD2 
getroffen zijn met massale sterfte onder konijnen te melden. 
Daardoor kon Fokkersplatform inzichtelijk maken waar RHD2 zich 
waarschijnlijk laat zien! Dat kan nog steeds via een mail naar 
info@fokkersplatform.nl. 
Op de eerste dag werden er al 53 plaatsen in Nederland en een aantal 
in België en Duitsland doorgegeven. 
In België en Duitsland zijn er honderden uitbraken gemeld (en bewe-
zen).
Vermoedelijke en zekere uitbraken, inmiddels zijn er 57 gemeld, zijn 
over het HELE land verspreid:
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In de eerste week dat de facebookpagina van online 

was, bereikten onze berichten 
8478 mensen... Dat is totaal niet belangrijk. 
We hebben 1 bedreiging ontvangen, van een meneer 
die zich KLN keurmeester noemt. Humor en tragiek 
liggen dicht bij elkaar. WAT WEL BELANGRIJK IS: 
wij hebben jullie kunnen informeren over kleindier 
zaken en DAT IS WEL BELANGRIJK EN... 
DAT BLIJVEN WIJ DOEN!
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Tegen RHD(2) enten vanaf nu verplicht voor 
op jongdierendagen en op tentoonstellingen 
ingezonden dieren
Het KLN bestuur heeft besloten dat op jongdieren-
dagen en tentoonstellingen alleen dieren samenge-
bracht mogen worden die tegen RHD type 2 zijn 
gevaccineerd. Meer info in dit Nieuwsbulletin en op 
www.kleindierliefhebbers.nl/site/rhd-enting.html.



Op 30 juli riep    de fokkers op een 
petitie te ondertekenen:

ENTEN NU!
Wij, kleindierliefhebbers en leden van Klein-
dier Liefhebbers Nederland, constateren het 
volgende:
RHD(2) grijpt snel om zich heen!
In de ons omringende landen zijn honderden uitbraken 
gemeld en bewezen. 
Ook in ons land zijn honderden, zoniet duizenden ko-
nijnen bij leden van Kleindier Liefhebbers Nederland 
en liefhebbers inmiddels met tientallen tegelijk dood 
gegaan.
(Fokkersplatform riep op uitbraken te melden. Dat wa-
ren er op één dag al 53!
Met (laag geschat) 10 konijnen per uitbraak betekent 
dat al 530 dode dieren! 

Daar niet iedereen met informatie wordt bereikt en veel 
uitbraken niet herkend worden en/of niet gemeld wor-
den zal het aantal gevallen in werkelijkheid vele malen 
hoger liggen)
Een deel van de sterfgevallen zou aan andere oorzaken 
te wijten kunnen zijn. 
Tijd om dat massaal te kunnen (laten) onderzoeken ont-
breekt.
Gelet op de korte tijd tot de eerste tentoonstellingen is 
de urgentie om maatregelen te nemen daarom groot.
Entstof is voorhanden, maar vaccineren is per dier vaak 
(te) duur.
Een mix van tegen RHD(2) gevaccineerde en niet ge-
vaccineerde konijnen op tentoonstellingen vinden wij 
gelet op het besmettingsgevaar zeer onwenselijk.

en wij verzoeken Kleindier Liefhebbers Ne-
derland in het belang van de hele liefhebberij 
zo spoedig mogelijk:
- haar vrijblijvende advies tot vaccineren te herroepen
- een verplichting tot vaccineren voor te schrijven voor  
elk konijn dat op een tentoonstelling wordt ingezonden
- ervoor te zorgen dat in samenwerking met andere par-
tijen de kosten tot vaccineren voor de leden worden be-
perkt
Deze petitie (de eerste in de geschiedenis van onze 
kleindierliefhebberij!) werd in korte tijd ondertekend 
door 89 liefhebbers en fokkers. De petitie, vergezeld 
van een lijst met de ondertekenaars, werd op 1 augus-
tus voor de vergadering van de Diertechnische Raad, 
aan alle leden van het Hoofdbestuur van KLN met een 
begeleidende brief aangeboden.

Reacties (met één bijzondere en negatieve) op 
de petitie ENTEN NU!
Leden van KLN hebben nu voor het eerst de kans direct 
zonder een tussenschijf hun stem te laten horen! 
------------------------------

Er kwamen ook reacties van een gefrustreerd lijkend 
persoon, die we voor het gemak maar even meneer EI 
noemen. Meneer EI heeft een belangrijke functie dicht-
bij het HB van KLN, en zijn reacties waren tekenend... 
Verwoordde hij verdedigend het denkraam van het HB? 
Of waren het slechts de aanvallende reacties van een 
ontspoorde neuroot, die voor zichzelf sprak? 

EI: Als KLN keurmeester zou ik uitermate terug-
houdend zijn met likes van deze pagina. Een keur-
meester is immers aangesteld door het KLN Hoofd-
bestuur en als zodanig representant van de KLN. 
Reglementair kunnen ondermijnende acties zelfs tot 
intrekken bevoegdheid leiden. 
Dus mijn advies: zolang we niet weten wie achter 
deze mysterieuze groep zit voorzichtig met likes en 
sympathie betuigingen. Het kan zijn dat deze groep 
oprechte intenties heeft en het kan ook maar zo dat er 
duistere krachten achter zitten die uit persoonlijke 
frustratie de boel kapot willen maken. Dat hiervoor 
dan konijnenfokkers ingezet (lees misbruikt) gaan wor-
den maakt deze lieden niet veel uit vermoed ik. 
------------------------------

Beetje ver gezocht EI! Ben gelukkig geen broodkeur-
meester.
------------------------------

Als het zo is dat een keurmeester geen eigen menig 
meer mag hebben zou ik de keurjas aan de wilgen han-
gen. Vind juist dat de keurmeesters moeten gaan liken. 
Door het niet enten en omdat er niks doorgaat word de 
keurmeesters een stuk hobby ontnomen. 
------------------------------

EI: Ik heb een eigen mening en ik vind het zeer ver-
dacht dat Facebook overstelpt wordt met een plot-
seling opgedoken platform met betrekking tot de zeer 
ernstige virus uitbraak bij konijnen. Ik zou het erg be-
treuren als deze, voor fokkers uiterst precaire situatie 
misbruikt gaat worden door mensen die er alleen 
maar op uit zijn onze organisatie zwart te maken.

Het door wantrouwen en vooroordelen gevoede stig-
matiseren door meneer EI was verbijsterend: 



Onze hobby wordt ernstig bedreigd en in die situatie 
is samen optrekken en alleen aan de belangen van fok-
kers denken wel het belangrijkste denk ik. Iedere fok-
ker is daarnaast als individu verantwoordelijk voor zijn 
of haar dieren en zijn regelingen binnen de plaatselijke 
verenigingen het snelst te realiseren. Tijdens de laats 
gehouden AL bleek als snel hoe lastig deze materie is 
want een deel van de aanwezige konijnenfokkers wa-
ren fel tegen een verplichte enting en een deel van de 
aanwezig vroegen hier juist wel om. Dan heb je naast 
die verdeeldheid ook nog eens tijd nodig in je contac-
ten met de overheid. Daar komt bij dat onze HB leden 
makkelijk te bellen zijn of via mail te bereiken. Dit lijkt 
me niet het medium voor stoken en tweedracht zaaien.
------------------------------

Materie is niet lastig. Er is maar 1 keuze, ENTEN!
------------------------------

Je uitspreken voor enten kan toch moeilijk als on-
dermijnende activiteit bezien worden. 
Bovendien is een keurmeester geen vazal van de 
KLN. Eigen mening, prima, maar enige nuancering 
is wel op zijn plaats. 
------------------------------

EI, wat houd je tegen..... begin een keurmeesterplat-
form dan zoals de fokkers gedaan hebben.
------------------------------

Er is al een besloten keurmeestergroep, maar daar ge-
beurt helemaal niets omdat ze eigenlijk tegen facebook 
moeten zijn, daarom ben ik daar uitgestapt.
------------------------------

Gemiste kans om de huidige technologie niet te gebrui-
ken. Snap dus waarom je daaruit gestapt bent. 
Juist in dit soort gevallen is het uiterst zinvol om het 
goed te gebruiken. Het heet niet voorniets Informatie-
technologie. De tijd van ik wist het niet is voorbij, 
tenzij je een struisvogel bent. Legio voorbeelden waar 
het zijn nut heeft bewezen (zoekgeraakte personen bij-
voorbeeld.... etc etc) Het computergeweld houdt men 
toch niet tegen, kijk maar naar je belastingaangifte. If 
you can’t beat them, you better join them.
------------------------------

EI, waarom heb je als vereniging de overheid nodig om 
een entplicht in te stellen? Denk dat veel tegenstanders 
zich helemaal niet bewust zijn wat voor gevolgen niet 
enten kan hebben. En op dit platform is niemand die 
roept dat het HB weg moet, er is alleen de roep om ent-
plicht. Er zijn dan nog de bullits die info geven waar de 
fokker nooit wat van hoort maar wat wel waarheid is.  
We hebben elkaar nodig zowel keurmeester als bestuur 
en fokkers.
------------------------------

EI, wat is de KLN zonder de keurmeesters? EI, wat is 
de KLN zonder leden en dieren? Waarom denk je dat 
dit is ontstaan? Niet omdat we allemaal blij zijn met 
hoe het nu gaat. EI, waarom word er altijd gedacht dat 
er een persoon achter zit die door zijn frustraties iets 
kapot wil maken? EI, bekijk het eens van de bezorgde 
fokkers die bang zijn om dieren te verliezen aan een vi-

rus waar door de bond maar geen beslissing over word 
genomen. EI, als jij zo goed bent als je denk te zijn 
vraag dan het bestuur om de spiegels van de bril te 
halen dan kunnen ze weer vooruit gaan kijken, want 
wat er nu gebeurd is achterover leunen en niks doen. 
Ja, ze doen wel wat, maar dat is in de spiegel kijken van 
hoe het was en we leven in het nu. Het moet nu gebeu-
ren want anders kunnen wij als fokkers straks allemaal 
gaan kijken hoe het was.
------------------------------

Toch wel heel jammer dat geen collega’s ( durven ) re-
ageren, zijn kennelijk toch bang gemaakt, jammer......
------------------------------

Snap ik ook niet, het is toch ook hun hobby ?
Zonder dieren/TT is die toch ook ten einde......
------------------------------

FP: Deze groep heeft oprechte intenties en er zitten geen 
duistere krachten achter. Om nu de KLN keurmeesters 
bang te maken vinden wij erg erg erg laag bij de grond
------------------------------

Op wie reageer jij? Ik zie maar twee berichten.
------------------------------

EI: Er zijn dus al twee mensen die mijn berichten niet 
kunnen lezen dat is raar. Of zijn dat nu juist mensen 
die ik heb geblokkeerd om reden dat ze altijd ma-
nieren zoeken om KLN zwart te maken? Op deze 
manier is wel erg makkelijk te traceren dat het weer 
om dezelfde mensen gaat. Wat een rust geeft dat toch 
als je mensen blokkeert.
------------------------------

Schept meer onrust en heeft geen zin....
------------------------------

De reacties van EI op de petitie doen denken aan voor-
bije tijden toen er nog twee hobby-organisaties waren. 
Tijden van haat en nijd, insinuaties en het bedreigen 
van keurmeesters als ze niet ‘in de pas’ liepen. Een 
tijd ook van het in de wereld zetten van valse roddels 
om een ‘onwelgevallige’ af te branden...
Erdogan’netjes bestonden ook jaren geleden al...
Een stap van zo’n 50 jaar terug als REACTIE op een 
stap die de tijd 20 jaar vooruit is, een stap van dit Fok-
kersPlatform? Het ‘afbranden’ van de petitie? 
Zonder op de inhoud daarvan in te gaan? Zoals dat ‘aap-
verhaal’ in Kleindier Magazine, dat niet compleet was 
en al helemaal niet door hemzelf was geschreven zo-
als werd gesuggereerd. Of door het posten van kritiek 
(jawel, hij wél!) op facebookpagina’s die het HB niet 
welgevallig waren (en zijn), zich dan zonder een reactie 
af te wachten te verwijderen, om daarna te beweren dat 
hij door de beheerder werd verwijderd vanwege z’n kri-
tiek... Een konijnenziekte als dekmantel gebruiken 
om het bestuur zwart te maken? 
Hoe verwrongen is dan je geest als je dit bedenkt...
EI, ik ken je verder niet, maar je reacties vol insi-
nuaties, ongefundeerde beschuldigingen en indirecte 
bedreigingen van keurmeesters getuigen van een ze-
kere arrogantie, zijn ver onder de maat, beneden ni-
veau en zijn zeker niet in het belang van de fokkers!
----------------------------



EI: Als je de vraag om je identiteit bekend te maken 
en het advies om je als keurmeester niet in te laten 
( ofwel likes te plaatsen) met platforms waarvan je 
niet weet wie er achter zitten en of intenties wel zui-
ver zijn, als bedreigend ervaart en dit als zodanig 
zelfs meldt dan is dit op z’n minst wonderlijk en ver-
dacht.Wat een voldoening geeft dit zeg en vooral wat 
een humor is verborgen in de tragiek van een hobby 
bedreigende konijnenvirus. 

EI: Daar komt bij dat KLN vanavond een bijeenkomst 
heeft gepland voor betrokken konijnenfokkers om ver-
dere stappen te bespreken. Ik heb net nog iemand van 
het Hoofd Bestuur aan de telefoon gehad die dierenart-
sen aan het rondbellen is. En zoals gemeld is er tijdens 
de laatste ALV 14 juli (IK WAS DAAR) een uitgebreid 
verhaal gehouden door HB lid Harrie Aards. Ook heb-
ben fokkers van gedachte kunnen wisselen over enten 
al dan niet verplicht. Kortom het hoofd bestuur is zeer 
actief bezig met deze materie. Als we meer van be-
stuurders gaan eisen dan mag je er wel betaalde 
krachten op gaan zetten want de belasting voor vrij-
willigers wordt wel erg hoog. Het is wel erg makkelijk 
om via intriges en insinuaties een groep bestuurders 
zwart te maken. Ook daarom zou ik willen weten 
wie de initiatiefnemers van het anti KLN platform 
zijn en wat zij concreet bijdragen aan onze hobby?
------------------------------

Zoals u het nu beschrijft krijg ik meer de indruk dat u 
bang bent dat er bepaalde personen schuil gaan achter 
dit platform. Mensen waar u een dispuut mee heeft. Ik 
lees niets over de niet zuivere intentie (= bedoeling) 
van dit platform.
------------------------------

EI: Die zuivere bedoeling kan er dan toch ook niet zijn? 
Het gaat dan immers niet om een halt toe te roepen aan 
een bedreigend virus maar om de KLN te beschadigen. 
Maar mij is het wel duidelijk hoor. 

En morgen hoor ik wel van HB leden hoe het afloopt 
en ik heb de verzekering dat alle verenigingen en leden 
correct worden geïnformeerd. Dus er wordt adequaat 
opgetreden.
------------------------------

Ik denk eerder dat het de vrees is voor een slechte in-
tentie richting de KLN. Ik heb nog niet kunnen con-
stateren dat dit platform er toe dient om de KLN te 
beschadigen.
------------------------------

FokkersPlatform: Dit is geen anti KLN platform. 
Alleen EI heeft blijkbaar die conclusie getrokken. 
Waar het hart vol van is....
------------------------------

EI: We staan hier nogal verschillend in en vanavond 
zal duidelijk zijn wie de petitie aanbiedt en hoeveel 
mensen hebben getekend. 

Het is inderdaad het niveau van een pedaalemmer 
dat we hier weer treffen. Humor is de tragiek van het 
leven plezant gemeld. Ik kan er niet om lachen en de 
getroffen konijnenfokker evenmin vermoed ik.
------------------------------

Afgezien van de pedaalemmer zal het mij benieuwen 
of er überhaupt iets gebeurt bij KLN, er zal toch iets 
moeten gebeuren denk ik.
------------------------------

Na je reactie te lezen krijg ik de indruk dat je de intentie 
van dit platform niet zuiver vind?! Mag ik vragen wat 
je er dan niet zuiver aan vind?
------------------------------

EI: Als ik een petitie onderteken vind ik het de norm dat 
de opstellers van de petitie bekent zijn ( lees: zichtbaar) 
Nu kan ik niet aan de indruk ontkomen dat de opstellers 
zich na meerdere vragen van mijn kant en die van nog 
een paar mensen zich niet bekend maken. De door de 
petitie opstellers gegeven motieven om zich niet bekend 
te maken in de sfeer van: “dan krijgen we dreigmail en 
modder over ons heen” vind ik ronduit zwak. Open vi-
zier in deze ernstige situatie van konijnenvirus vind ik 
essentieel. Nu kan ik niet weten of er “niet” leden 
achter deze actie zitten of zelfs geroyeerde leden. Wie 
gaat vanavond de petitie overhandigen en achter wie 
hebben de fokkers zich geschaard. Dit soort vragen 
zou ik voordat ik ook maar iets teken altijd willen weten. 
Het kan maar zo zijn dat dit is geïnitieerd door een 
kippen- en duivenfokker samen met een meneer die 
in Afrika woonachtig is. Digikeur brengt deze mensen 
maar zo samen en uit de lay-out en schrijfstijl valt 
wel op te maken dat we met zeer bedreven anti KLN 
mensen te maken hebben. Ik vertrouw de intenties 
voor geen meter. Ben heel benieuwd wie vanavond de 
petitie gaat overhandigen.



extreem veel aandacht gegeven aan deze besmettelijke 
ziekte, die acuut optreedt en veel sterfte geeft. Omdat 
de beide varianten al langer voorkomen en toen ook 
geen speciale maatregelen werden genomen, is er nu 
ook geen reden tot paniek. 
Augustus. 
U legt het bij de verenigingen neer met de geruststel-
lende mededeling:
De verantwoordelijkheid tot het uitzetten van acties 
ligt dan ook bij de tentoonstellingsorganiserende orga-
nisaties en/of bij KLN. Hokbezoeken, jongdierdagen 
en tentoonstellingen kunnen daarom gewoon doorgaan.
Uit de teksten van uw bondsberichten blijkt, dat de 
ernst van de situatie niet tot het bestuur doordrong 
en er daardoor kostbare tijd verloren ging. 
De teksten van uw bondsberichten zijn niet alleen 
deels onjuist, maar ook ondoordacht en onverant-
woordelijk te noemen.
Inmiddels zijn tientallen, zoniet honderden Nederland-
se konijnenhouders getroffen. Dit was in deze omvang 
niet nodig geweest als het hoofdbestuur daadkrachtig 
was opgetreden en besluiten had genomen.
Vanavond vergadert u met de Diertechnische Raad, 
waarna u eindelijk een besluit gaat nemen.
Hoofdonderwerp volgens de agenda van deze vergade-
ring is een keuze maken tussen 
- het verplicht voorschrijven van het vaccineren van 
konijnen die op tentoonstellingen worden ingezonden 
en 
- het de fokkers vrijlaten om al of niet te vaccineren.
De eerste keuze vergt de regulering van entformulieren 
door KLN. 
De tweede keuze betekent dat tentoonstellingsorgani-
serende verenigingen zelf een beleid moeten bepalen. 
In beide gevallen zal het leden en inzendingen gaan 
kosten.
Deze vakantietijd maakte het voor de afgevaardigden 
veelal onmogelijk om met hun leden te overleggen 
welk standpunt zij in moeten nemen, mede gelet op het 
belang van dierenwelzijn en de PR die van tentoonstel-
lingen uit kan gaan cq uitgaat.
Om die reden is FokkersPlatform op zaterdag 30 
juli een petitie 

ENTEN NU!
gestart, die inmiddels door leden van KLN en lief-
hebbers is ondertekend.
Deze petitie bieden wij u hierbij, vergezeld van de lijst 
met ondertekenaars, aan. 
Met vriendelijke groet,

De aanbiedingsbrief bij de petitie aan het HB
Geachte leden van het hoofdbestuur!
In mei 2015 tijdens de EE-vergadering in Metz bent 
u uitgebreid op de hoogte gesteld van de snelle ver-
spreiding van het voor konijnen dodelijke virus RHD 
2 en de gevaren daarvan voor de kleindierliefhebberij. 
Daarop werd door u niet geanticipeerd!
Citerend uit uw bondsberichten:
Juni. 
Uit het verslag van de vergadering van de Raad van 
Advies, gehouden op 5 maart 2016: Er is een plan in 
de maak voor het enten van konijnen tegen RHD(2).
Juli. 
U adviseert verenigingssecretarissen de konijnenfok-
kers te adviseren hun dieren te vaccineren met de ge-
ruststellende mededeling: 
RHD komt al ongeveer 30 jaar voor, het nieuwe type 2 
is al zo’n 3 jaar in Nederland. De laatste maanden is 

Inhoudelijk ga ik er via dit medium verder niet op 
in en hoor morgenvroeg wel van het H.B. hoe het is 
afgelopen..
------------------------------

De bedreiging kan ook via mail verstuurd zijn; neem 
aan dat jij daar geen inzicht in hebt.
------------------------------

EI: Ik ben de zogenaamde bedreiger vermoed ik.
------------------------------

Wat mij betreft wordt het Fokkersplatform datgene 
wat de naam ook zegt. Een prima initiatief dan ook, 
zou ik zeggen, op een positieve manier initiatieven 
aandragen om de hobby te versterken. Een anti-KLN 
platform zit ik niet op te wachten, dat ben ik met EI 
eens, al zal er ongetwijfeld wel eens een kritische noot 
vallen. Ik denk dus dat het belangrijk is voor de initia-
tiefnemers om wel de doelstellingen zuiver te houden.
------------------------------

Kennelijk is er behoefte aan zo’n platform, geen en-
kel probleem dat niet bekend is wie dat zijn.
------------------------------

EI: Maak gewoon bekend wie jullie zijn dan kan deze 
discussie gesloten worden. Ik ben toch ook gewoon 
openbaar en kenbaar.
------------------------------

Waarom zouden ze, omdat jij dat zo graag wilt?
Staat er toch FOKKERS.
------------------------------

Nu is het, in mijn beleving, een platform zonder aan-
ziens des persoons.
------------------------------

EI weet alles mooi te verwoorden, daar wordt je mee 
geboren en is een eigenschap die niet iedereen heeft. 
Of het een meerwaarde heeft wat hij allemaal heeft 
laten weten? Maar de vraag die ik mij stel is waarom 
hij zich op dit platform wil bevinden. 
Is dat met voorbedachte rade om zijn ‘ei’ kwijt te 
raken als kippenman bij de konijnenmannen? 
Of toch om iets anders?



Reacties
Persoonlijk ben ik het alleen maar met de tweede 
pagina eens. En absoluut niet met de negatieve uit-
latingen, op de eerste pagina, jegens het bestuur op 
de eerste pagina.
------------------------------------

We hoeven het niet met alles eens te zijn, het gaat om 
de boodschap die naar buiten word gedragen. 
Den Haag is ook wakker gemaakt door Wilders.
------------------------------------

De eerste pagina is niet opbouwend en niet verbindend, 
de toon van de eerste pagina had anders moeten zijn. In 
de toekomst niet meer zo doen. Opsomming van feiten 
is beter, niet altijd negatief inkleuren!
------------------------------------

Wat ik op andere sites waar deze petitie werd geplaatst 
al schreef: Ik sta paf.... Dit is in kleindierland nog 
nooit vertoond! In feite worden de afgevaardigden 
in dit digitale tijdperk (door tijdgebrek om op de 
klassieke wijze te overleggen met hun leden) om-
zeild door de leden zelf inspraak te geven... Dit is 
een stap 20 jaar vooruit! Eerst die piratenbrieven, 
toen een website, toen een zeer actieve facebookpa-
gina, nu een petitie... Wat is dat Fokkersplatform toch? 
Welke (positieve) verrassingen staan ons nog meer te 
wachten? 
------------------------------

Sterker nog Jasper heeft deze petitie nog expliciet ge-
noemd. Dit had hij mijns inziens niet hoeven doen want 
fokkersplatform is formeel helemaal niets. Zijn 
nergens bij aangesloten en ook niet ingeschreven 
bij KvK. Aangezien niemand weet wie er achter zit 
ben ik tot het tegendeel bewezen wordt overtuigd dat 
het een eenmansactie is. Kan niet anders dan in ieder 
geval Jasper Smelt een groot compliment geven hoe hij 
de avond heeft geleid.
------------------------------

Helemaal mee eens, Jasper Smelt heeft alles in goed 
banen geleid en ook iedereen de gelegenheid gegeven 
te zeggen wat hij of zij wilde zeggen.
------------------------------

Is dat niet zo bij elke vereniging dat het bestuur 
daar is om naar zijn leden te luisteren?
------------------------------

Ja, zo is het maar net.
------------------------------

EI: Dat de intenties niet zuiver zijn van deze vier is 
nu wel duidelijk. 
Uiteraard verdient Jasper een compliment en Harry 
Aards ook. Goed weergegeven en KLN reactie prima 
en duidelijk. 
Ik reageer trouwens niet meer op die Platform, 
want iedere vorm van aandacht is teveel.
------------------------------------

FokkersPlatform: Dank je wel EI voor je positieve in-
breng in de discussies tot nu toe, jammer dat je ons 
verlaat.
------------------------------------

Wat mij ook opvalt is dat er een redelijk aantal 
pluimvee fokkers op de lijst staan.... mooi !!!
------------------------------------

Geeft toch wel aan dat het om het dierenwelzijn 
gaat, ongeacht wat je in je stal/ren hebt zitten. Stuk-
je solidariteit, erg te waarderen. 
------------------------------------

Op een show staan pluimvee en konijnen naast elkaar, 
sommige hebben beide soorten in de achtertuin. Ik vind 
het normaal om elkaar te helpen tijdens lastige tijden en 
daar heeft zowel de fokker als het dier profijt van.Als 
mensen eens meer aan een ander zouden denken zag 
het er allemaal wat mooier uit, ook in de hobbyfokkerij.
------------------------------------

Absoluut mee eens. Het zou ook zo moeten zijn. Maar 
helaas, in de praktijk is dit lang niet altijd het geval. 
------------------------------------

Daarom mooi dat ook de pluimveeliefhebbers zich roe-
ren en steun geven aan hun konijnenbroeders. Zou va-
ker moeten. Daar helpt een medium als FB dan weer 
mooi bij, hoe zouden ze het anders moeten weten...
------------------------------------

Euuh KLN??....grapje natuurlijk.
------------------------------------

Tijd voor heel veel peper, want dat zou wel moeten.
------------------------------------

Eén zwaluw maakt nog geen zomer! Met een charme-
offensief een vergadering in goede banen leiden OK! 
Maar er is nog steeds een smet op Jasper’s blazoen: 
het afdekken van fraude en corruptie en het nog 
steeds niet willen meewerken aan een onafhankelijk 
onderzoek. Zou hij dat laatste wél doen, dan hoort hij 
qua kaliber in de rij voorzitters thuis á la Puttenstein. 
Nu nog niet...
------------------------------------

Ik denk, dat zonder die piratenbrieven en zonder 
die petitie de besluitvorming lang zo snel niet was 
gegaan als nu plotseling gebeurde! 
------------------------------------

EI plots weg? Bekend gedrag, deed hij op andere 
sites ook. Eitje leggen en wegwezen. 
Jammer, anders had hij nog even kunnen uitleggen 
hoe mede door zijn activiteiten (die overigens best 
positief voor de liefhebberij kunnen zijn geweest) 
het verlies van KLN zo groot is geworden.

Enkele reacties op Nieuwsbulletin 2016 - 3
Top bulletin, leuk dat ik mijn eigen quotes ook tegen 
kom. Mag je gerust mijn naam bijzetten hoor!
--------------------------

Graag meld ik mij aan voor de digitale nieuwsbrief van 
het fokkersplatform. Tot voor kort had ik geen weet van 
het bestaan en was blij verrast te zien hoe een kritische 
noot voor een rimpeleffect kan zorgen. Hopelijk zal de 
KLN iets doen ermee.



RHD enten vanaf nu verplicht voor tentoonstellingsdieren
Het KLN bestuur besloten dat op jongdierendagen en tentoonstellingen alleen dieren samengebracht mogen worden 
die tegen RHD type 2 zijn gevaccineerd. RHD type 1 en 2 zijn geen meldingsplichtige konijnenziekten, zodat KLN haar 
leden niet kan verplichten hun konijnen te enten. Wij geven echter een zwaarwegend advies dit wel te doen, zowel voor 
type 2 als type 1.
1. De verplichting voor jongdierendagen en tentoonstellingen geldt dus alleen voor RHD type 2.
2. De tentoonstellinghoudende vereniging dient de ent-verplichting voor konijnen, net als bij de hoenders e.d., duidelijk te 
vermelden in het vraagprogramma. De entverklaring moet zijn conform het model van KLN of van een bond van een land, 
dat is aangesloten bij de Europese Entente.
Tekst voor het vraagprogramma:
VOORWAARDEN VOOR HET EXPOSEREN VAN KONIJNEN
Entverklaring RHD type 2, af te geven op het TT-secretariaat.
Tot deze tentoonstelling mogen alleen konijnen worden toegelaten van fokkers die al hun konijnen hebben laten enten tegen 
RHD type 2. Elke inzending dient vergezeld te zijn van een kopie van de RHD-entverklaring. Deze verklaring dient gete-
kend te zijn door de eigenaar en de dierenarts die de enting heeft verricht en dient de opgave te bevatten van het ras, de te 
exposeren oormerken en de toegepaste entstof.
3. De gedelegeerde controleert de entbewijzen steekproefsgewijs.
4. Momenteel kennen we de volgende entstoffen, maar die lijst kan wijzigen. Zie dus geregeld de website van KLN onder 
RHD enting.
a. RHD type 1: Arvilap of Nobivac myx rhd
b. RHD type 2: Novarvilap of Eravac (cunipravac rhd variant)
c. RHD type 1 en 2: Filavac vhd k c+v (combinatie in 1 spuit)
5. De enting is 10 dagen na vaccinatie werkzaam en de entverklaring is 7,5 maand geldig voor tentoonstellingen en 
andere samenkomsten met konijnen. Dat is belangrijk voor de eerste samenkomst en de laatste tentoonstelling.
6. Het enten geeft geen entreactie, maar kan wat vaccinatieschade geven in de vorm van o.a. knobbeltjes, kale plekjes of 
witte pluisjes. Het KLN bestuur stelt dat dit geen invloed mag hebben op de beoordeling van de dieren!
7. Het gerucht dat de dieren er onvruchtbaar door worden is absoluut onjuist.
8. Elke fokker is vrij in de keuze van een dierenarts, maar het is m.b.t. de efficiëntie en kosten sterk aan te bevelen, dat de 
plaatselijke verenigingen collectief vaccineren coördineren en organiseren.
Dierenartsen
KLN heeft met de volgende dierenartsen afspraken gemaakt dat zij voor plus/minus € 15,00 voorrijkosten en € 4,50 per 
RHD 1 + 2 per dier de enting uitvoeren. Deze vergoedingen gelden alleen voor collectieve aantallen.
1. Farm Arts, Staphorst; Landelijk, tel. 0522-760770
2. Eric Apperlo, Oentsjerk; Noord-Oost Nederland, tel. 06-30270538
3. Piet van Dijk, Hellevoetsluis; ZH en Zeeland, tel. 0181-313311
4. Jean-Louis Koebruggen, Tilburg; Noord-Brabant, tel. 06-51854299
5. Diergeneeskundig centrum, Kampen, Midden-Oost Nederland, tel. 038-3312255
6. Sterkliniek Arnhem, mevr. K. v.d. Zijden, Gelderland, Utr., O-Brabant en N-Limburg, 06-83605342
7. DGC Twente, Wierden, ca. 40 km rond Wierden, 0546-575295
Het blijkt dat de dierenartsen die voor uw vereniging de NCD enting doen, ook nog wel eens bereid zijn collectief voor de 
vereniging te enten voor een redelijke prijs.
Deze lijst zal eventueel nog aangevuld worden. Kijk regelmatig op de website van KLN. Bespreek de dierenarts tijdig en 
houdt er rekening mee dat het vakantietijd is.
Enformulier (overgenomen van de website van KLN): zie volgende pagina.



Entformulier voor het registreren van konijnen welke geënt zijn tegen het Rabbit 
Viral Haemorrhagic Disease RVHD

KLN Entverklaring RHD type 2

De ondergetekende: ............................................................................................... (naam en voorletters)

wonende te: ........................................................................................................ adres,postcode, plaats)

verklaart dat hij/zij eigenaar/eigenares c.q. houder/ houdster is van op onderstaande genoemde konijnen.

Ras: Oornummer 
Rechts Oornummers Links:

Hij/zij verklaart voorts dat hij/zij deze konijnen, in totaal …….. stuks ter enting heeft aangeboden aan de
hieronder vermelde dierenarts.

Handtekening eigenaar c.q. houder: .....................................................................

De ondergetekende dierenarts ................................................................................ (naam en voorletters), 

gevestigd te: ................................................................................................................. (vestigingsplaats), 

verklaart dat hij/zij bovenvermelde konijnen, tegen het Rabbit Viral Haemorragic Disease RVHD type 2

heeft geënt op ................................ (datum), vaccin RHD 2, fabricaat......................................................

Partij: ........................................................................................................................................................
       
Datum: ............................... Stempel/handtekening dierenarts…………………………………………………



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Wat het HB nog zou kunnen of moeten doen...
Een ‘to do’-lijstje in willekeurige volgorde.
Het HB kan/moet:
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Juridi- 
 sche Zaken en Geschillen gaat functioneren
- de ALV geen voorstellen meer doen die in strijd zijn met  
 de statuten resp. genomen besluiten in strijd met de  
 statuten nietig verklaren (want die zijn dat al)
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer   
 directe democratie her-ijken
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een optie is

Hoe groener... hoe beter!

- de ICT op orde (laten) brengen
- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten  
 ontwikkelen
- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine  
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen

- haar financiën op orde brengen
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en cor- 
 ruptie bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en  
 wandel van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) met een voor de leden   
 positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijk- 
 heden in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter   
 ontwikkelen
- censuur in KM ongedaan maken
- meer energie in de fusie met de NBS steken

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de be-
zetting het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet 
aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers 
en liefhebbers kritisch een vinger aan de pols, in de ver-
wachting dat deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ 
zal zijn geworden.

Met elkaar naar


